
  
 

 
 

Protokół nr 11/2025 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 17 lutego 2025 roku 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.32 

Stan członków Komisji – 6 
Obecnych – 6 
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkanie prowadziła Pani radna Marta Krasuska – Przewodnicząca Komisji. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 20 stycznia 2025 roku. 
3. Informacja na temat działalności Gminy-Miasto Płock w 2024 roku w zakresie profilaktyki 
prozdrowotnej w zakresie promocji i oferty szczepień oraz badań profilaktycznych dla 
mieszkańców. 
4. Sprawy różne. 
5. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Dzień dobry. 
Witam szanownych Państwa. Witam radnych zgromadzonych na auli, jak również 
przedstawicieli urzędu miasta oraz osoby, które oglądają naszą komisję zdalnie. I zanim 
przejdziemy do obrad bardzo proszę o sprawdzenie listy obecności. Mam informację, że Pan 
radny Milewski będzie głosował ręcznie, więc dodajemy Pana radnego i mamy wszystkie 
osoby.” 
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pan radny Mirosław Milewski głosował ręcznie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo 
dziękuję. Szanowni Państwo, przejdźmy do przyjęcia porządku obrad. Kto z Państwa radnych 
jest za przyjęciem dzisiejszego porządku obrad?” 
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Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pan radny Mirosław Milewski głosował ręcznie. 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „W punkcie 2 
przyjmiemy protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 20 stycznia 2025 roku.” 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 20 stycznia 2025 roku. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Jeżeli nie ma 
uwag to kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu?” 
 
Pan radny Mirosław Milewski głosował ręcznie 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 10/2025 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo 
dziękuję. Dzisiejszym tematem komisji jest informacja dotycząca działalności Gminy-Miasto 
Płock w 2024 roku w zakresie profilaktyki prozdrowotnej w zakresie promocji i oferty 
szczepień oraz badań profilaktycznych dla mieszkańców.” 
 
Ad pkt. 3 
Informacja na temat działalności Gminy-Miasto Płock w 2024 roku w zakresie 
profilaktyki prozdrowotnej w zakresie promocji i oferty szczepień oraz badań 
profilaktycznych dla mieszkańców. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo 
dziękujemy za przygotowanie materiału bardzo obszernego i – myślę – bardzo 
wyczerpującego, ale jeżeli są jakieś pytania do tego materiału to bardzo proszę Państwa 
radnych. Nie widzę pytań, zatem materiał wyczerpał nasze potrzeby. Szanowni Państwo, nie 
jest to temat sesyjny zatem nie wymaga głosowania.” 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt. 4 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Czy  
w sprawach różnych jakieś wnioski, uwagi macie Państwo? Coś chcielibyście zgłosić? Również 
nie widzę.” 
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Ad pkt. 5 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Szanowni 
Państwo, zatem pozostaje mi zakończyć dzisiejsze posiedzenie. Bardzo Państwu dziękuję i do 
zobaczenia.  
 
Pan radny Mirosław Milewski [z sali] powiedział: „[głos  niezrozumiały].” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Do nas tu nie 
można się spóźniać. Bardzo dziękuję Państwu, bardzo dziękuję za materiał.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski [z sali] powiedział: „[głos  niezrozumiały].” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: 
„Zdecydowanie, Panie radny, poprosimy.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski [z sali] powiedział: „[głos  niezrozumiały].” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Zawsze 
jesteśmy otwarci na pytania.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

Przewodnicząca 
 Komisji Rewizyjnej  
/-/ Marta Krasuska 

 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 


